
Školní družina Na Skále pro školní rok 2013/2014. 

V následujícím textu budu reagovat na situaci, která nastala v souvislosti s přihláškami 

do ŠD Na Skále. Velmi pozorně sledujeme vývoj počtu žáků a snažíme se vytvářet 

podmínky takové, abychom dokázali, pokud možno, vyhovět požadavkům rodičů. Již 

před koncem minulého školního roku jsme na předpokládanou vyšší naplněnost          

v 1.-3. ročníku reagovali průzkumem zájmu o ŠD. Zájem projevilo 45 rodičů. Bylo by 

jednoduché a odůvodnitelné říci, že kapacita je 30 žáků a ostatní mají smůlu. 

Následovala jednání s hygienou, se zřizovatelem, krajským úřadem, ministerstvem a náš 

požadavek byl nakonec schválen. Na začátku školního roku jsme rodiče požádali o 

závazné stanovisko k nástupu dětí do ŠD, počet zájemců zůstal stejný… na základě této 

informace byl stanoven úvazek nové paní vychovatelky. 

Bylo nepříliš příjemným překvapením, když se po týdnu ukázalo, že 5 rodičů si přihlášení 

rozmyslelo. Ano, na takovéto jednání mají rodiče právo a nezbývá než se přizpůsobit.  

Přesto prosím rodiče, aby měli na zřeteli, že tato zdánlivá maličkost má poměrně velké 

dopady na finanční zajištění činnosti školní družiny. 
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